
 

Zápis č. 3 
 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 

konaného dne 20. 2. 2023 
 

Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 

Začátek zasedání:   18:00 hodin 

Zasedání řídil:  Radim Šupka 

Přítomní zastupitelé:  Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml., Ing. Petr Hrubý, Rudolf Červený, 

Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský  

Hosté: zástupci ZO ČSV Nová Ves (Martin Petr, Václav Krištůfek a další), 

zástupci Spolku Filipovec (Zdeněk Schaffelhofer st., Petr Kubalák a 

další), Michal Krupica, Iva Krupicová  

Zapisovatel:   Radim Šupka 

Ověřovatelé zápisu:  Václav Paleček, Rudolf Červený 

 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 

tomto jednání a konstatoval, že je přítomno 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  

 

NÁVRH PROGRAMU: 

1. Žádost o příspěvek na léčení včelstev od ČSV ZO Nová Ves 

2. Záměr koupě pozemků 121/1, 121/28 a 121/30 v k.ú. Doubravice 

3. Návrh řešení zlepšení služeb obchodu v obci (podnět občanů) 

4. Schválení návrhu na úpravu sezení „pod lípou“ 

5. Schválení změny podmínek nákupu elektronické úřední desky 

6. Nabídka na kompletní renovaci veřejného osvětlení 

7. Návrh bodů pro veřejnou schůzi občanů obce Doubravice 

8. Řešení možností zlepšení dopravní obslužnosti v obci 

9. Schválení výše obecního příspěvku (charita) a účelu pro rok 2023 

10. Nabídka na využití webového systému GObec (pasporty)   

11. Různé 

a. Klíče od majetku obce (evidence a systém) 

b. Termín svozu velkoobjemového odpadu (Marius Pedersen) 

c. Diskuse o možnostech rekonstrukce FILIPOVCE (návrh dispozice)  

d. Ukončení pracovního poměru pracovníka OÚ k 28.2.2023 

e. Doubravický občasník 2/2023 

f. Informace o finanční situaci obce 
 

Návrh starosty na úpravu navrženého programu (zařazení nových bodů):   

12. Rozpočtové opatření č.1 

13. Návrh na směnu / vzájemný odprodej pozemku Michal Krupica 

14. Schválení ceny za projekt úprav zeleně v obci (paní Cimburkova) 

15. Řešení dopisu od občana obce pana Otty Šimka 

16. Žádost o vyjádření k vedení objízdné trasy – akce: prodloužení vody a kanalizace Staré 

Hodějovice – Doubravice 

17. Termín konečného auditu za rok 2022  

18. Schválení záměru nákupu laviček do lipové aleje 

 

Hlasování o programu jako celku: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Program byl schválen. 

 

 



 

Bod č. 1. žádost o příspěvek na léčení včelstev od ČSV ZO Nová Ves 

Jako první si vzali slovo zástupci ZO ČSV Nová Ves a představili zastupitelstvu své 

cíle, se kterými v oblasti Doubravice včelaří. Stejně tak nastínili plány, které by ve spolupráci 

s obcí Doubravice rádi realizovali. Zároveň požádali zastupitele, že by rádi, aby se v obci 

vysázelo při revitalizaci zeleně více medonosných rostlin a stromů. Na závěr zástupci včelařů 

požádali o schválení příspěvku na léčení včel ve výši 10.000 Kč. 

Poté proběhla diskuse zastupitelů, kteří vzali na vědomí požadavky včelařů a rádi by místo 

podpory ZO ČSV Nová Ves podpořili přímo pouze Doubravické včelaře. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: 

Schválit příspěvek na léčení včel od ZO ČSV Nová Ves ve výši 10.000 Kč. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 1, proti 6, zdržel se 0 

Usnesení nebylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 2. programu: Záměr koupě pozemků 121/1, 121/28 a 121/30 v k.ú. 

Doubravice 

Jako první si vzali slovo zástupci Spolku Filipovec, kteří se zasedání zúčastnili a snažili se 

vysvětlit zastupitelstvu, že nesouhlasí se rozšiřováním územního plánu, developerskými projekty 

a koupí dotčených pozemků. To vše však bez toho, aniž by měli jakékoli podrobné informace od 

zastupitelů k této otázce (jaké jsou důvody ke koupi dotčených pozemků a jaké záměry 

zastupitelstvo s danými pozemky má), protože žádný ze zástupců Spolku Filipovec nekontaktoval 

starostu ani žádného ze zastupitelů pro získání bližších informací. Poté si vzal slovo starosta 

Radim Šupka, který zástupcům Spolku Filipovec poděkoval za jejich názory a vysvětlil, že v obci 

se nechystají žádné developerské projekty (ani nikdy nechystali), že zastupitelé v tuto chvíli 

pouze jednají o možnostech nákupu pozemků pro obec, protože obec dlouhodobě trápí, že 

nevlastní v obci žádné pozemky a veškeré obecní akce, pak musí probíhat na soukromých 

pozemcích. 

Dále zastupitelé jednali již bez zástupců Spolku Filipovec o záměru koupě pozemků 121/1, 

121/28 a 121/30 v k.ú. Doubravice.  

 

Návrh usnesení zastupitelstva: 

Schválit záměr a nabídku na koupi pozemků 121/1, 121/28 a 121/30 v k.ú. Doubravice 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 3. programu: Návrh řešení zlepšení služeb obchodu v obci (podnět 

občanů)“ 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který ještě jednou zopakoval 

výsledky dotazníkového průzkumu v obci, kdy 44 % občanů trápí nedostatečná kvalita místního 

obchodu. Poté vedli zastupitelé diskusi z Ivou Krupicovou o možnostech a návrzích na zlepšení. 

Společně se dohodlo, že dojde k rozšíření provozní doby i v odpoledních hodinách, tak aby i lidé 

po návratu ze zaměstnání mohli služeb využít a paní Krupicová se pokusí v obchodě zřídit 

pobočku Zásilkovny, což by byl nejen další přínos pro občany, ale také zvýšení návštěvnosti 

obchodu. O dalších možnostech zlepšení a podpory se bude i nadále jednat. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: 

Návrhy na zlepšení služeb obchodu pro občany: zřízení pobočky Zásilkovny a prodloužení 

otevírací doby i v odpoledních hodinách.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 



 

 

Bod č. 4. programu: Schválení návrhu na úpravu sezení „pod lípou“ 

Základní informace k bodu přednesli za Stavební výbor obce Petr Hrubý a Václav Paleček, kteří 

ze stavebního hlediska navrhli možnosti realizace. Po diskusi zastupitelů se došlo k finálnímu 

návrhu na rozšíření sezení cca. o 1 m směrem k Filipovci a instalaci terasových prken, tak aby by 

zajištěn komfort sezení (rovina) a dostatečná závlaha pro lípy.  

 

Návrh usnesení zastupitelstva: 

Schválení návrhu na úpravu sezení pod lípou s realizací do konce dubna 2023. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 5. programu: Schválení změny podmínek nákupu elektronické úřední 

desky 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Zastupitelstvo obce již schválilo 

pronájem el. úřední desky na 5 let. Vzhledem k tomu, že se starostovi podařilo vyjednat 

mnohem výhodnější podmínky nákupu el. úřední desy a také obec požádala o dotaci na nákup a 

provoz desky. Navrhl starosta vzhledem k výrazným úsporám finančních prostředků hlasovat o 

změně, a to nákupu el. úřední desky dle předložené nabídky.  

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválení nákupu elektronické úřední desky dle předložené 

nabídky. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 6. programu: Nabídka na kompletní renovaci veřejného osvětlení obce 

Základní informace k tomu to bodu přednesl starosta Radim Šupka, který oslovil společnost ČEZ 

a.s. ke zpracování pasportu veřejného osvětlení a zároveň zpracování nabídky na kompletní 

výměnu svítidel a maximální snížení spotřeby el. energie. Společnost ČEZ a.s. pasport zpracovala 

nabídku předložila. Zastupitelé se s ní seznámili a po diskusi došli k závěru, že se pokusí oslovit 

ještě další 2 firmy s konkurenční nabídkou, tak aby alespoň v centru obce bylo zajištěno 

osvětlení v teplé odstín. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva:  

Pozdržet rozhodnutí o nabídce na rekonstrukci osvětlení od společnosti ČEZ a.s. a oslovit další 

dvě firmy pro získání konkurenčních nabídek. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 6, proti 0, zdržel se 1 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

Bod č. 7. programu: Návrh bodů pro veřejnou schůzi občanů obce Doubravice 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitele požádal o návrhy 

jednotlivých bodů, které by zastupitelé chtěli probrat s občany na veřejné schůzi, tak aby se 

mohl připravit kompletní program akce. Zastupitelé tedy probrali své návrhy. 

 

 

Bod č. 8. programu: Řešení možností zlepšení dopravní obslužnosti v obci 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který seznámil zastupitele se všemi 

možnostmi a nabídkami, které zajistil pro zlepšení dopravní obslužnosti občanů v obce. 



 

1. Nabídka DPmČB, prodloužení spojení MHD č. 11 do obce 

2. Nabídka StiBUS, zajištění dopravního spojení mezi návsí a zastávkou MHD 

č.11 

3. Vlastní doprava – kalkulace na zajištění obecního automobilu (1+8 osob), který by 

zajišťoval dopravu z návsi na zastávku MHD č.11 a zpět v ranních (6-9) a odpoledních 

(13-17) hodinách  

 

Po společné diskusi se zastupitelé dohodli na realizaci vlastní obecní dopravy, která by zajišťovala 

dopravu pro občany obce z návsi na zastávku MHD č.11 a zpět v ranních (6-9) a odpoledních 

(13-17) hodinách s mezizastávkou v kopci „U Táchů“, tak aby byla zajištěna doprava všem 

občanům obce. Spuštění zkušebního provozu bylo naplánováno na začátek příštího školního roku 

1.9.2023 se zkušebním provozem jednoho roku a poté vyhodnocení výsledků a spokojenosti 

občanů. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: 

Schválit realizaci akce zlepšení dopravní obslužnosti zajištěním obecního automobilu (1+8 osob), 

který by zajišťoval dopravu z návsi na zastávku MHD č.11 a zpět v ranních (6-9) a odpoledních 

(13-17) hodinách s mezizastávkou v kopci „U Táchů“, tak aby byla zajištěna doprava všem 

občanům obce. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 9. programu: Schválení výše obecního příspěvku (charita) a účelu pro 

rok 2023 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který seznámil zastupitele se záměrem 

každoročně charitativně podporovat pouze projekty a občany Doubravice. Na základě toho se 

zastupitelé dohodli na výši částky 24.000 Kč, kterou bude obec na tyto účely poskytovat. V roce 

2023 se zastupitelé dohodli na podpoře rodiny Jarošovi. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: 

Schválit příspěvek a podporu rodině Jarošů na péči. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 10. programu: Nabídka na využití webového systému GObec (pasporty)   

Informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který informoval zastupitele o potřebě 

evidence jednotlivých obecních pasportů (kanalizace, vodovod, osvětlení apod.). Díky tomu byla 

zajištěna nabídka na využití webového mapového serveru GObec, který tyto služby poskytuje.  

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit podpis smlouvy na pronájem a využití webového 

mapového serveru GObec. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 11. programu: Různé 

a. Klíče od majetku obce (evidence a systém) 

b. Termín svozu velkoobjemového odpadu (Marius Pedersen) 



 

c. Diskuse o možnostech rekonstrukce FILIPOVCE (návrh dispozice)  

d. Ukončení pracovního poměru pracovníka OÚ k 28.2.2023 

e. Doubravický občasník 2/2023 

f. Informace o finanční situaci obce 

 

a. Klíče od majetku obce (evidence a systém) 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který navrhl vzhledem 

k současnému stavu, kdy obec nemá žádnou evidenci od vydaných klíčů od majetku obce, 

sjednotit FAB od jednotlivých objektů (systém generálního klíče), s tím, že při vydávání 

klíčů bude vždy podepsán předávací protokol a bude archivován. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit záměr vytvoření systému generálního klíče 

k obecním objektům a evidence vydaných klíčů.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

b. Termín svozu velkoobjemového odpadu (Marius Pedersen) 
Starosta Radim Šupka seznámil zastupitele s termínem navrhovaného svozu 

nebezpečného a velkoobjemového odpadu v obci. Termín navrhla společnost Marius 

Pedersen, která svoz zajišťuje na termín 18.3.2023. Zastupitelé vzali termín na 

vědomí. 

 

c. Diskuse o možnostech rekonstrukce FILIPOVCE (návrh dispozice) 
Základní informace přednesl starosta Radim Šupka a zastupitelé i nadále jednali o 

možnostech a jednotlivých návrzích rekonstrukce Filipovce. Zastupitelé se dohodli, že 

diskuse bude i nadále pokračovat i na veřejné schůzi, kde si vyslechnou názory občanů a 

na základě toho pak připraví zadání a osloví projektanta pro přípravu projektu. 

 

d. Ukončení pracovního poměru pracovníka OÚ 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který seznámil zastupitele o 

ukončení pracovní smlouvy Lucie Mrázové k 28.2.2023 a veškerých náležitostech ukončení 

pracovního poměru. Zastupitelé vzali ukončení pracovní smlouvy na vědomí. 

 

e. Doubravický občasník 2/2023  
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který rozeslal připravenou 

pracovní verzi Doubravického občasníku k doplnění a ke schválení, tak aby mohl být 

v příštím týdnu distribuován a rozeslán občanům. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit Doubravický občasník 2/2023 k rozeslání 

občanům. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

f. Informace o finanční situaci obce 
Kompletní informace přednesl starosta Radim Šupka, kdy informoval zastupitele o stavu 

finančních prostředků na jednotlivých účtech ke dni 20.2.2023. Zároveň informoval i o 

zhodnocení těchto prostředků na nově zřízených termínovaných vkladech v ČSOB a 

UniCredit bank. Zastupitelé vzali tyto informace na vědomí. 

 
 

Bod č. 12. programu: Rozpočtové opatření č.1 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Na základě toho zastupitelstvo vzalo 

na vědomí a schválilo rozpočtové opatření č. 1/2023, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 



 

Bod č. 13. programu: Návrh na směnu / vzájemný odprodej pozemku 

Michal Krupica 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který předložil zastupitelům plánek, 

(který je součástí tohoto zápisu) s návrhem na směnu / vzájemný odkup částí pozemků kolem 

komunikace 643/3, tak aby bylo vyřešena vzniklá problematická situace. S tím, že pan Michal 

Krupica na zbylou část pozemku 643/2 podepíše s obcí předloženou nájemní smlouvu.  

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit směnu / vzájemný odkup částí pozemků kolem 

komunikace 643/3, s tím, že pan Michal Krupica na zbylou část pozemku 643/2 podepíše s obcí 

předloženou nájemní smlouvu.  

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 14. programu: Schválení ceny za projekt úprav zeleně v obci  

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitele seznámil 

s předloženou nabídkou, která je součástí zápisu, na zpracování projektové dokumentace a 

dozoru pro revitalizaci zeleně v obci Doubravice.  

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit předloženou kalkulaci na zpracování projektové 

dokumentace a dozor pro revitalizaci zeleně v obci. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 15. programu: Řešení dopisu od občana obce pana Otty Šimka 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který zastupitelům předložil dopis (e-

mail) s podněty od pana Šimka. Zastupitelé po projednání těchto podnětů pověřili starostu 

Radima Šupku formulováním odpovědí na jednotlivé body. 

 

 

Bod č. 16. programu: Žádost o vyjádření k vedení objízdné trasy - akce: 

prodloužení vody a kanalizace Staré Hodějovice – Doubravice 

Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Po prostudování předložené 

dokumentace se zastupitelé z níže uvedených důvodů rozhodli předloženou žádost neschválit. 

Důvody: 

- nemožnost zajištění dopravní obslužnosti a přístupu k nemovitostem č.p. 54 a č.p. 79. 

- dlouhá doba realizace celé akce a uzavírka hlavního příjezdu do obce 

- Objízdná trasa do obce je vedena po nejužší komunikaci v obci, kde by mohlo docházek 

k dopravním komplikacím. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Neschválit Žádost o vyjádření k vedení objízdné trasy – akce: 

prodloužení vody a kanalizace Staré Hodějovice – Doubravice. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 17. programu: Termín konečného auditu za rok 2022  

Informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který zastupitele informoval o termín závěrečné 

kontroly a auditu za rok 2023, který proběhne dne. Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 



 

Bod č. 18. programu: Schválení předložené kalkulace na výrobu, 

nákup a dodání laviček do lipové aleje 

Základní informace k bodu přednesl zastupitel Jaroslav Zábranský, který zastupitelům předložil 

kalkulaci na výboru, nákup a dodání 3 ks dřevěných laviček do lipové aleje. 

 

Návrh usnesení zastupitelstva: Schválit předloženou kalkulaci na výrobu, nákup a dodání 3 ks 

laviček do lipové aleje. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo ve 22:30. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený  ____________________________ 

 

 

   Václav Paleček  ____________________________ 

 

 

Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 

 

 

1.místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 

 

2.místostarosta obce: Tomáš Suchý  ____________________________ 

 

 

 

 

Zápis zpracoval Radim Šupka dne 23.2. 2023 


